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2017-05-23, Tävelsås skola 

 
Närvarande:  Martina Gustavsson, Åsa Barrdahl, Anna Karlsson, Karolina Askblom samt 

Lotti Granquist. Ingela Mjörnman som representant från personalen. 

§1. Mötets öppnande 
Mötet öppnas och samtliga närvarande hälsas välkomna! 

§2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 

§3. Utefixardag och disco 
Utefixardagen som genomfördes 23 april var väldigt lyckad, vi hann med mycket 
mer än vad vi räknat med och reaktionerna har varit endast positiva. 
Discot 12 maj blev även det väldigt lyckat, 32 barn totalt och stämningen var hög 
hela kvällen! 

§4. Rapport från skolan och förskolan 
Ingela vill framföra ett stort tack för allt det fina som föreningen åstadkommit på 
utefixardagen samt för genomförandet av yogaföreställningen Shanti & Shakti! Vi 
informerar att personalen gärna får sätta upp en “levande lista” gällande 
önskemål till avdelningarna, exempelvis som föräldrar kan snickra ihop hemma 
och som kan finnas med till nästa utefixardag. 
Den nya delen av skolan firade 25 år förra året men p.g.a. ombyggnaden blev det 
inget jubileum. Det planeras istället till hösten, förslag på vecka 36. Tanken är att 
man ska kunna arbeta med detta som ett tema i skolan/förskolan. Föreningen 
ställer gärna upp om det behövs hjälp, personalen kollar och hör av sig om det 
blir aktuellt. 

§5. Förslag på aktiviteter 
Vi försöker vara ute i god tid i år för att spara tid till hösten och första 
traditionsenliga aktiviteten “Utedag för gula villan” Förslag på aktiviteter är 
femkamp och lagtävlingar. Det vore bra om dagen kan anordnas i september med 
tanke på väder, Karolina kollar med personal för bokning av dag. Vi behöver sätta 
upp lappar någon vecka innan för att informera samt få föräldrar att hjälpa till om 
behov finns. Eftersom aktiviteten med Shanti & Shakti var så populär ska vi kika 
på någon liknande aktivitet även nästa år. 

§6. Nästa möte 
Nästa möte sätts till 30 augusti kl.18.30 för att planera utedag. Detta blir också 
sista möte med sittande styrelse. 
Årsmötet sätts till 18 september 18.30. Tills dess behöver vi stämma av intresse 
gällande nya medlemmar till styrelsen. Vi har preliminärt fem stycken som inte 
ställer upp på omval. Martina lägger ut information på Facebook, Lotti mailar 
valberedningen (Joakim Öhlin samt Ann-Charlotte Hällén. 

§7. Mötets avslutande 


